
Svar på interpellation ”Inga luncher i Fårösund?”  

 

 

 

Som interpellanten beskriver kommer det att bli förändringar med måltidsserveringen vad gäller 

Folkhögskolans elever i Fårösund. Den lokal i vilken nu luncher serveras har köpts av Försvarsmakten. 

Från och med 1 juli i år kommer Folkhögskolan inte att ha tillgång till denna måltidslokal. Ett arbete 

har skett för att säkra måltidshanteringen för Folkhögskolan. En lösning är klar inom en snar framtid. 

Det förhållande som uppstått grundar sig framför allt i att de lokaler Folkhögskolan bedriver 

verksamhet och undervisning i inte ägs av Region Gotland. Det har varit min strävan som ordförande 

att den verksamhet vi bedriver skall ske i egna ägda lokaler. I det här fallet har komplikationer 

uppstått främst beroende på att vi är underkastade ett hyreskontrakt.  

Som svar på fråga nummer 2 kan sägas att det inte i nuläget finns någon plan för att samarbete skall 

ske mellan Region Gotland och Försvarsmakten vad gäller att ha en gemensam restaurang inom det 

avgränsade område som framöver ägs och brukas av Försvarsmakten i Fårösund.  
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